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Pří�tí řádné zasedání OZ je 29.ledna 2007 od 
hod.  V�ichni  občané  jsou  srdečně  zváni.

1/ smlouva na svoz komunálního odpadu
2/ program rozvoje sportu
3/ různé- informace OÚ, informace z jednání rady obce,
připomínky, návrhy, náměty členů ZO

Zastupitelé, kteří mají zájem se předem seznámit s podaným
nabídkami na svoz komunálního odpadu, mohou tak učinit 
OÚ.
Účast v�ech členů ZO je nutná !!!

U S N
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 18.12

2/A ZO odsouhlasilo program jednání
2/B ZO neschválilo návrh p.�pindlera
2/C ZO neschválilo změnu na poskytovatele slu�by svozu
2/D ZO rozhodlo zahájit nové výběrové řízení na svoz od
2/E ZO schválilo stav hospodaření k 30.9.2006
2/F ZO schválilo rozpočtovou změnu č.5
2/G ZO rozhodlo o  vstupu do jednání s M.Tichým o mo�
2/H ZO schválilo investici do MK před návsí
2/I ZO schválilo investici  MK od dětského hři�tě k Charv
2/J ZO schválilo investici na chodník k okálům
2/K ZO schválilo investici na zeleň
2/M ZO schválilo investici do dětského sportovi�tě
2/N  ZO souhlasí s převodem pozemku (č.p.508/2,508/3 k
2/O ZO schválilo Program obnovy vesnice do roku 2010

   Zima � nezima. Také se vám zdá, �e si s námi ta příroda nějak 
případě ka�dý z nás musí nějak topit, aby pak z vyhřátého pokoje
uhlím, někdo dřevem a někdo plynem či elektrikou je realita, kte
z některých komínů. Jsou  v�echny kotle správně seřízené a vyč
musíme dýchat je věc druhá. Buďme prosím ohleduplní a sna�me s

Obec  Sosnová  hledá  zájemce  o  místo  správce  volejb

Divadlo  Na  Vinohradech  -  hra  "Vrátila  se  
noci"  -   je  ji�  vyprodáno.
Odjezd  dne  24.2.2007  ve  12:00  hod.  od  a
zastávky.
Slovo starosty.

hraje ? Někomu takováto zima vyhovuje, někomu naopak chybí sníh. Ale v ka�dém
 mohl vyhlí�et, zda-li venku bude sníh a nebo pokvetou kytičky. To, �e někdo topí
rá se odvíjí od mo�ností ka�dého z nás. Ale zkusme se někdy podívat, co odchází
i�těné, aby spalování bylo v únosných mezích? Teplo je jedna věc, vzduch, který
e topit tak, abychom si neznepříjemňovali �ivot.

                                                                                           Michálek Lubomír
                                                                                             starosta
Připomínáme  občanům  povinnost  zaplatit  poplatky

za  popelnice 350.- Kč / osoba
za  psa 50.- Kč
za  parkovací  místo 500.- Kč

Termín  zaplacení  do  31.3.2007.

 E S E N Í č. 2/2006
.2006 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

 odpadu
padu na rok 2007

nostech odkoupení nebo nájmu dřevěného objektu u hři�tě

átům

.ú.Sosnová)formou daru od Ředitelství silnic a dálnic Liberec

(zápis z jednání je na vnitřních stránkách)

V autobuse městské
s obrázkem dalmatin
je nějakého dítěte z
v dru�ině v mateřské

alového  a  tenisového  hři�tě. Bli��í  informace  na  OÚ.

jednou  v

utobusové
Od 1.1.2007 do�lo ke změně distributora reklamních novin �
KAUFLAND� v na�í obci. V případě jakékoliv nesrovnalosti v počtu
výtisků do Va�eho domu nebo bytu mě neprodleně informujte buď
osobně v Sosnové 116 (u hři�tě), nebo na tel. 487 521 076 či mobilu
728 982 248.
Va�e spokojenost � můj cíl.                               

                                                      Karel Matou�ek
18:00

i
v kanceláři

Knihovna  je otevře
v měsíci od 17.30 d

Popelnice  se  vyvá�

Příspěvky  do  Sosn
adresu  jliska@tisc
disketě  či  v  papír

Důchodci  mají  svá
poslední  středu  v 
kulturním  sále  v  S
OZNÁMENÍ

 dopravy se na�la �edivá mikina
ů ( velikost cca 7-8 let ). Dle řidiče
e Sosnové. Mikina je k vyzvednutí
�kole.
na ka�dou první  a  třetí  středu
o 19.00 hod.

ejí  ka�dé  pondělí.

ováčku  zasílejte  na  mailovou
ali.cz  nebo  odevzdejte  na  OÚ  na
ové  podobě.

  pravidelná  setkání  v�dy
 měsíci  od  15:00  hod.  na

osnové.



Zápis   č.2/2006  z jednání zastupitelstva obce konaného dne 18.12.2006 od 18.00 hod v zasedací místnosti OÚ

Přítomni: MUDr.M.Kadlec, L.Rampouch, J.Anto�, Ing.J.Kladníček, J.Gorčík, Ing.M.Říha, MVDr.M.Russ, L.�pindler, M.Janovský, V.Jeřalová,
M.Konečná, L.Michálek, Ing.M.Pátra, MUDr.M.Hadravová
Neomluveni: K.Matura,
Hosté:p.Kadlecová
Jednání řídil L. Michálek � starosta obce.
Připomínky k zápisu z minulého jednání nebyly �ádné. Z jednání je pořizován zvukový záznam.
Ověřovateli zápisu byli určeni: Ing.J.Kladníček, M.Janovský

P r o g r a m:
1) smlouva na svoz odpadu pro rok 2007
2) stav hospodaření k 30.9.2006
3) rozpočtová změna č.5
4) projednání návrhu investičních akcí na r. 2007
5) různé - informace OÚ ,  informace z jednání rady obce ,  připomínky, návrhy, náměty členů ZO

Pro: 14 Proti: 0 Zdr�el se: 0

1) odpady na rok 2007 � v�ichni zastupitelé obdr�eli tabulku, na které bylo porovnání nákladů na odpady od firem:Remondis, AVE, Marius
Pedersen.Nejvýhodněj�í nabídka je od M.Pedersen. Nabídka od Remondisu  nebyla písemně poskytnuta  s tím, �e v roce 2007 budou platit ceny
jako v roce 2006.Starosta přečetl dopis od firmy Remondis.
Porovnání nákladů na odpady za 10 měsíců  roku  2006.
Firma Remondis � skutečně fakturované náklady
Firma AVE a M.Pedersen � vychází se z nabídek cen na r.2007

Druh nádoby Počet vývozů Remondis AVE Marius Pedersen
80 l 5881 146.966,-- 157.463,-- 129.500,--
120 l 3494 117.888,-- 114.341,--   95.212,--
Separát 160   44.370,--   51.380,--   42.500,--
VKK 9 ks � cca 15 t   27.180,--   25.168,--   22.145,--
celkem 336.404,-- 348.352,-- 289.357,--

Kladníček:  u�etřili bychom asi 60.000,--Kč, co� není málo
Michálek: slu�by by byly poskytovány ve stejném rozsahu , jako dosud. Změnou dodavatele této slu�by máme mo�nost u�etřit kolem 60.000,--
Kč ročně. Navíc by byl k dispozici občanům Sosnové sběrný dvůr.
Hadravová:občané Č.Lípy mů�ou zavést odpad na sběrný dvůr zdarma.Sosnováci by to měli taky zdarma?
Michálek: ano, komunální odpad od občanů by byl účtován obci dle vá�ního lístku.Ostatní odpad, který obec nemá povinnost ze zákona
likvidovat (stavební suť apod.) by měli občané mo�nost ulo�it ve sběrném dvoře na své náklady.
Kladníček:Jak vypovědět smlouvu s Remondisem?
Michálek:Měli bychom zájem se Remondisem dohodnout.
�pindler:Byly někdy problémy s Remondisem?
Michálek:Vracel jsem u� 2 faktury zpět � neodpovídaly objednávkám,  s firmou je  trochu problém v předávání informací o odpadech z obce.Ale
to není zásadní důvod pro změnu dodavatele slu�by, hlavní důvod je ekonomická výhodnost nabídky druhé firmy.
�pindler:Na M.Pedersen jsem nesly�el kladné reference z Č.Lípy
Michálek: Od starostů  obcí, kde Marius Pedersen působí mám informace, �e tato slu�ba i nich funguje bez problémů.
Hadravová:Nabízí Remondis zdarma sběrový dvůr?
Michálek:ne
Kladníček: popelnice nám vymění?
Michálek: v případě na�eho zájmu by to stihli mezi vánočními svátky
Pátra: kapacita kontejnerů na separáty je stejná?
Michálek:dle podkladů , které jsem dostal v nabídkách od firem, jsou obsahy nádob srovnatelné
Russ:je záruka , �e se cena  nebude zvy�ovat?
Michálek:podmínky za kterých je mo�né změnit cenu jsou stanovené ve smlouvě. V podstatě je mo�né cenu měnit jen při změně DPH, případně
vy��í inflace.
Kadlec:jsou čísla , která máme v předlo�ené tabulce srovnatelná a reálná?
Michálek: čísla vycházejí z konkrétního počtu svozů za prvních 10 měsíců leto�ního roku a z jednotlivých nabídek, které jsem od firem obdr�el
Jeřalová:my�lenky jsou zcestné � dopis starosta nepřečetl celý
Michálek: přečetl celý dopis
Jeřalová: Jestli chcete změnit firmu, tak oslovte v�echny firmy a udělejte to znova.Zadejte si podmínky podle kterých budou nabídky.
Kladníček: nabídka s M.Pedersen je průhledná.Rada porovnávala nabídky. Seděla nad tím 2 hodiny a konstatovala,�e  nejvýhodněj�í pro obec je
M.Pedersen. Navrhuji pro hlasování.
Rampouch:kdy bude M.Pedersen vyvá�et?
Michálek: termín je určený � pondělí � určí si obec
Pátra: nemělo by proběhnout výběrové řízení?
Kladníček: nemusí
Jeřalová: firma poslala paní �ťastnou s nabídkou na OÚ
Kadlec:proč nedat Remondisu �anci , aby dala nová čísla � dodala novou smlouvu
Michálek:Firma Remondis byla oslovena o podání nabídky pro rok 2007 jako první ,bohu�el jim trvalo téměř 3 týdny ne� reagovala.Výsledkem
byl dopis ve, kterém sdělují , �e dát písemnou nabídku pova�ují za zbytečné, kdy� cena zůstává stejná.

pokračování  na  dal�í  straně



Kladníček: proč je Remondis drahý?
Jeřalová: proto�e to podlezli,je to dumpingová cena
Michálek: mám informace od starostů jiných obcí, �e Sosnová má jedny z nejdra��ích cen na odpady
�pindler: podal protinávrh -  domluvit se s Remondisem na výpovědi dohodou � oslovit jednotli
nabídku � znovu v�e přepočítat
Hlasování o protinávrhu p.�pindlera.
Pro: 5 Proti:7 Zdr�el se: 2
nebylo schváleno

Hlasování o původním návrhu � uzavřít smlouvu s Marius Pedersen
Pro:7 Proti:2 Zdr�el se: 5
nebylo schváleno

Pátra:předlo�it rozpracovaněj�í kalkulaci  - oslovit v�echny zájemce
Gorčík: my v podstatě chceme, aby proběhlo 2. kolo,kdy� u� to bylo jednou udělaný
Kladníček: do 2 měsíců ať starosta vyzve firmy k podání nabídek, zpracovat je a připravit ukončení sm
Russ:navrhuje do 1 měsíce
návrh: zpracovat nové výběrové řízení na svoz odpadu 2007 � do 1 měsíce
Pro:13 Proti:0 Zdr�el se:1

2) Stav hospodaření  k 30.9.2006
Kladníček: za co je polo�ka příjem internet?
Michálek: platba od CL-NETu za umístění antény
Pro:14 Proti:0 Zdr�el se:0

3) rozpočtová změna č.5
bez připomínek
Pro: 12 Proti:1 Zdr�el se:0

4) investiční akce na rok 2007
Starosta podal návrh investic na rok 2007 -    MK před návsí

- MK od dětského hři�tě k Charvátům
- chodník k okálům

�pindler: odkoupení dřevěného objektu na sportovi�ti od M.Tichýho
Kladníček: obec byla ráda, �e se toho zbavila
Gorčík: navrhuji vzít do nájmu, abychom to mohli u�ívat a zároveň se o to starali
Jeřalová: sportovci FK a SK by tam mohli dělat brigády
Hadravová: měl by tam být správce
Říha: vraťme se k projednávanému bodu - investice
Pátra: navrhuje osázet zeleň � náhradou za vykácené břízy a upravit parkovi�tě u tenisových kurtů
Russ: podal návrh, aby starosta zjistil kolik by stála bouda od M.Tichýho
Pro:14 Proti:0 Zdr�el se:0

Návrh investice � MK před návsí
Pro:14 Proti:0 Zdr�el se:0

Návrh investice � MK od dětského hři�tě k Charvátům
Pro:13 Proti:0 Zdr�el se:1

Návrh investice � chodník k okálům
Pro:9 Proti:4 Zdr�el se:1

Návrh investice � osázet zeleň , kde stály břízy
Pro:13 Proti:0 Zdr�el se:1

Návrh investice � dětské sportovi�tě
Pro:9 Proti:3 Zdr�el se:2

5) různé
Pozemek na ,kterém je chodník na Lesnou je Ředitelství silnic a dálnic Liberec.
Návrh, kdo souhlasí s tím,aby obec po�ádala Ředitelství silnic a dálnic o předání tohoto pozemku  form
Pro:14 Proti:0 Zdr�el se:0

Starosta předlo�il návrh úpravy Programu obnovy vesnice. Program byl zaktualizován a upraveny term
Pro:14 Proti:0 Zdr�el se: 0

�pindler a Janovský  - odchod v 19,42 hodin
Starosta podal členům ZO informace z jednání RO.Usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu.
Pátra: zkusit nainstalovat svítící radar na hlavní komunikaci v Sosnové � zjistit co to stojí
Jednání bylo ukončeno v 19.55 hod.
pokračování  z  předchozí  strany

vé zájemce a přesně specifikovat

louvy s Remondisem

ou daru do majetku obce.

íny realizace.



VVyyddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupprráá
NNeepprrooddeejjnnéé,,  uurrččeennoo    vvýýhhrraaddnněě    pprroo    vvnniittřřnn

Jako v minulých letech, tak i v roce 
Turnaj se dělil na dvě části, dopoled
Dopolední část byla rozdělena do dv
�en, také dvě kategorie.
Ka�dý ze zúčastněných sportovců ob
Nebýt trochu slab�í účasti, tak bych 

Pořadí chlapci P

1.místo Li�ka  Marek 1
2.místo Michálek  Jakub

Pořadí �eny

1.místo Punčochářová  Věra
2.místo Jeřalová Vladimíra
3.místo �pačková  Jaroslava

Za sporto
Vánoční turnaj ve stolním tenise

2006 proběhl v na�em kulturním domě vánoční turnaj ve stolním tenise.
ní část byla věnována dětem a odpolední dospělým.
ou kategorií dle věku a odpolední část, která byla věnována dospělým měla díky účasti

dr�el diplom za účast a na ty nejlep�í čekalo spoustu dal�ích pěkných cen.
hodnotil akci za velmi vydařenou.

ořadí dívky Pořadí dorost

. místo  Jínová  Simona 1.místo  Li�ka  David
2.místo  �emlička  Jiří

3.místo  Radoňský  Petr

Pořadí mu�i

1.místo  �paček  Ondřej
2.místo  Li�ka  Jiří
3.místo  Střelec  Michal

vní komisi Janovský Michal
Na  fotografii  vlevo  dole  v�ichni  účastníci  a  zároveň  medailisté  z  mláde�nických  kategorií.
Na  fotografii  vpravo  v�echny  účastnice  a  zároveň  medailistky  z  �enské  kategorie.
Nejpočetněji  byla  zastoupena  jako  tradičně  kategorie  mu�ů, kde  startovalo  9  hráčů (bez  fota).

Jiří  Li�ka
Prosím občany, kteří by měli zájem  pravidelně chodit hrát stolní tenis do na�eho kulturního domu, aby
dali vědět na E-mail: janovsky.m@post.cz nebo formou SMS na tel.č.:608 415 010 a nebo osobně na
obecním úřadě. Z hlediska provozu KD se jeví jako nejvhodněj�í den čtvrtek.

Za sportovní komisi  Janovský Michal
ccee    IInngg..  JJiiřříí    LLii��kkaa
íí    ppoottřřeebbuu,,  225500    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoovváá..


